IECSC软件升级申请书
注：1：请填写下列表格并发送电子邮件到 webservice@meescc.cn
    Please fill the following form, and send to webservice@meescc.cn by Email.
    2：申请升级单位名称请填写购买软件时的单位名称

Please fill in the name of the company who applies for upgrade as the company name who has purchased the software before.
	申请升级单位名称　
Company Name
	

	单位地址
Company Address
	

	邮政编码
Postal Code
	
	联系人
Contact Person
	

	电子邮件
Email
	

	电话
Telephone
	
	传真
Fax
	

	原序列号：

Former Serial Number 
	
	原激活码：

Former Activation Code 
	

	2013版系列号

Serial Number of IECSC 2013
	


注：

[旧版本升级条款]  Upgrade from Former Versions

· 全款购买2009版或2010版IECSC单机版软件的用户可以免费升级到IECSC 2013版。

The users of IECSC 2009 or 2010, who paid at the full price, can upgrade to IECSC 2013 free of charge.

· 全款购买2010版IECSC单机版软件的用户，在本次升级后仍然再有一次升级的权利。
The users of IECSC 2010, who paid at the full price, can upgrade once more, free of charge.

· 我中心核实用户信息后二个工作日内通过电子邮件向用户发送激活码。
CRC-MPE will send the activation code by email in two work days after verifying the user information.
